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Az ember csak a sport által ismerheti meg önmagát. Amióta rendszeresen sportolok, 

olyan testrészeim is fájnak, amelyeknek eddig a létezésérõl sem tudtam.

MEGHÍVÓ
2009. AUGUSZTUS 20. SZADA, SPORTPÁLYA

A hagyományoknak megfelelõen idén is megren-
dezésre kerül az Augusztus 20-ai ünnepség, sok
tradicionális és néhány új programmal!

SOK SZERETTEL VÁRJUK AZ ÖRÖKMOZGÓ KICSIKET 
ÉS A SZÓRAKOZNI VÁGYÓ NAGYOKAT,

Labdarúgó bajnokság:
■ 0800–0900 nevezések leadása
■ 1330 eredményhirdetés
kizárólag teremcipõ használható

1400–1900

G y e r e k f o c i ,  N õ i  f o c i  
G y e r e k f o g l a l k o z á s o k

K o s á r l a b d a  
A s z t a l i t e n i s z
L o v a g o l t a t á s

B o g r á c s o z á s i  l e h e t õ s é g

1900–2000 HIP-HOP elõadás
2000–2100 István, a király rockopera
2100–2120 Tûzijáték (Egyeztetés alatt)

2130–0200 Élõzenés, táncos mulatság

Egésznap várja Önöket 
étel le l ,  i tal lal  

és  rengeteg palacsintával  
a  helyi  BÜFÉ!

Meghívó
Augusztus 20. 11.30 órakor Községi ünnepi megem-
lékezést tartunk a Faluház előtti kertben Szent István,
országalapító királyunk és az új kenyér tiszteletére. 
Ezt követően családi programok a Tájházban .

Az ünnepet köszönti: VÉCSEY LÁSZLÓ polgármester

Ökumenikus igeválasztás a helyi egyházak képviselőivel

Ünnepi műsor a szadai Színházikó csoport tagjaival,
rendezte: BUZOGÁNY MÁRTA színművésznő

Szent István napi terített asztallal várjuk Önöket szeretettel!

Ünnepeljünk együtt itthon!

A részletes műsortervet plakátokon és a következő honlapokon
tesszük közzé: www.szada.hu,   www.szadafaluhaz.hu 
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Képviselõ-testületi ülés

FIATAL, 2 GYERMEKES, SZADA KÖZPONTJÁBAN LAKÓ ANYUKA, DAJKA VÉGZETTSÉGGEL, GYERMEKFELÜGYELETET VÁLLAL! 
BÉREZÉS MEGEGYEZÉS SZERINT!  ÉRDEKLŐDNI: 06 30/830-8121

Júliusban is a hónap elsõ hétfõjére hívta
össze a képviselõ-testületet Vécsey László
polgármester. Az ülés megkezdése elõtt
egyperces néma felállással tisztelegtek
Szító Marika emléke elõtt a jelenlévõk. 

GAZDASÁGI BESZÁMOLÓ
Az elsõ napirendi pontban Török László
bizottsági elnök az év elsõ öt hónapjá-
nak pénzügyi értékelését ismertette. Ezek
szerint a bevételek és a kiadások idõará-
nyosan teljesültek. Elmaradás tapasztal-
ható az ingatlanértékesítésben, ami bevé-
telkiesést jelent, ugyan akkor a kötvény-
kibocsátásból származó lekötött pénzek
által termelt többlet bevétel ezt a hiányt
kipótolta. Összességében a mûködés
községi szinten szûkösen, de biztosított.
Veszélyesnek tûnik viszont a következõ
év, amikor érvénybe lép a kormány által
eldöntött újabb elvonási rendszer. 

Polgármester úr utalt rá, hogy az Ipari
Parkban remélt, bevételt hozó, beruhá-
zás is megtorpant az állami intézkedések
következtében. 

BESZÁMOLÓ AZ ÁMK 2008/2009-ES
TANÉVÉRÕL
Az intézmény valamennyi egységének
részletes beszámolóját Verébné Kovács
Rozália igazgatóhelyettes állította össze,
Ágotai Ferenc igazgató úr kórházi kezelé-
se miatt. A képviselõ-testület úgy dön-
tött, hogy az illetékes bizottságok igazga-
tó úr felépülése után közösen elemezzék
az intézménycsoport helyzetét, még az új
tanév elõtt. 

Fellebbezés hatására mégis nyert a köz-
ség a pályázata, a Szociális Alapkezelõ
Központ épületének felújítására és bõví-
tésére

Megérte fellebbezni, mert a feltárt ér-
tékelési hibák elismerését követõen a
pályázatkiírók 50 millió Ft vissza nem
térítendõ összeget ítéltek meg
Szadának, a SZAK felújítására, bõvíté-
sére. A késedelem azzal járt, hogy a ter-
veztetéshez és a közbeszerzés lebonyo-
lításához szükséges várhatóan hosszú
hosszabb idõtartam miatt elõfordulhat,
hogy célszerû lesz az építkezést tavaszra
halasztani. A SZAK épülete új födémet
kap, tetõtér beépítés történik, mindez a
tervezett fõtér kialakítással összhang-
ban.

Ugyancsak megfellebbezte az önkor-
mányzat a szintén elutasított Margita -
úthálózat fejlesztésére beadott pályáza-
tot, azt még nem bírálták el. 

A Közép-Magyarországi régióban lezaj-
lott iskolafelújítási, bõvítési pályázaton
az ÁMK nem nyert összeget, forráshiány
miatt, de 25 milliót kapott a szadai Me-
seház Waldorf óvoda. A tágabb környeze-
tünkben ezen kívül csak Aszód nyert
óvodai eszközbeszerzésre, valamint Ke-
repes bölcsõde kialakításra.

ZÖLD HÍD HULLADÉKKEZELÕ 
RENDSZER
Jövõre kezdi meg mûködését a Zöld Híd
hulladékkezelõ rendszer, amely összesen
106 településnek szolgáltat majd. A kor-
szerû hulladékgyûjtés, szállítás, váloga-
tás, megsemmisítés, illetve újrahasznosí-
tás ellenére aggodalom lappang a leg-
több település vezetõiben, mert a költség
várhatóan jelentõsen emelkedhet a jelen-
legihez képest, miközben az önkormány-
zatok már nem lesznek képesek nagyobb
terheket továbbra is átvállalni a lakosság-
tól, Szadán azonban nem kell drasztikus
emelkedésre számítani. 

ÉPÍTKEZÉSEK A KÖZSÉGBEN
Polgármester úr számolt be a kerékpárút
építés állapotáról. A Kivitelezõ határidõ
halasztást kért, de nem kapott, ez alapján
jelentõs kötbér fizetésre kötelezettek,
ami úgy értendõ, hogy annyival keveseb-
bet fizetnek majd ki nekik az elvégzett
munkáért a befejezést követõen.

Folyik a TESCO terveztetése, ott is lesz
kerékpárút és szervízút.

A hévízhasznosítás túl nagy falatnak
látszik a jelenlegi világgazdasági helyzet-
ben. Célszerû a TESCO-val közösen kiír-
ni a pályázatot, hiszen a bevásárlóköz-
pontnak is komoly hõ- és energia-igénye
lesz. A TESCO jelentõs méretû egység
lesz, a 2,8 hektár területen közel 1 hektár
beépített terület készül, ahol a központi
áruház mellett jelentõs méretû üzletek is
nyílnak.

Az egészségház építését kezdeményezõ
vállalkozók is visszahúzódtak, kivárnak.
Most az önkormányzat kíván kezdemé-
nyezni, hogy kiderüljön mire számítha-
tunk.                                    WindhagerSzító Marikára gondolva

Oroszi Sándor Süni alpolgármester Vécsey László polgármester
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KEGYELETTEL EMLÉKEZÜNK
2009. június 11-étõl Szada község példamutató tagját gyászoljuk Szító Má-
ria tanító és tájházvezetõ halálával. A család gyászát és fájdalmát átérezve
fájó szívvel vettünk búcsút Marikától (mindenki Macika nénijétõl) 2009. jú-
nius 19-én a szadai temetõ ravatalozójában, hogy a békésszentandrási nyu-
galomba helyezése elõtt közösségünk is kifejezze szeretetét és részvétét.
Marika nemcsak életével, munkájával és életszeretetével, az élet ajándéka-
ira minden körülmények között rácsodálkozni tudó és akaró szemléleté-
vel adott példát és segítette a falut; hanem halálakor is, amikor a család
koszorúmegváltást hirdetett búcsúztatása alkalmából a Szadai Tájház ja-
vára. Tisztelettel és hálával köszönjük meg elsõsorban a családnak, majd
azután minden gyászolónak a helyben tett adományokat, valamint az ala-
pítvány folyószámlájára folyamatosan érkezõ adományokat. Isten áldja
meg Marika emlékét, példáját!
A búcsúztatás elõkészítésében részvételem kapcsán elgondolkodtam
azon, hogy mit is jelent valóban kegyelettel emlékezni. Általában koszorú-
val és virágokkal érkeznek az emberek a temetésre, hogy tiszteletüket fe-
jezzék ki az elhunyt felé, és részvétüket a családnak. Szép és tiszteletre-
méltó szokás. Vajon ez a kegyelettel való tiszteletadás egyetlen módja? A
virágok gyorsan elhervadnak, a szalagok megfakulnak. Az elhunyt életét,
elképzeléseit, akaratát ismerve egy általa fontosnak tartott célra történõ
adományozással az elbúcsúzás tárháza bõvül. Így az elmúlással céljai, ál-
mai, vágyai nem halnak meg – ezzel közelebb hozhatjuk beteljesüléseiket.
A mai világban fontos Marikának és családjának megmutatkozó példája!
Koszorúmegváltást hirdettek. Így is volt rengeteg virág, sok-sok egy szál vi-
rág! A búcsúztatás a maga egyszerûségében talán még szebb is volt. A
gyászban így megmutatkozhatott a hála és a segítségnyújtás példamutató
módon éppen a gyászoló család, és hozzá kapcsolódva a gyászoló gyüleke-
zet részérõl. A hála, mellyel ily módon is kifejezzük köszönetünket. Mari-
ka élete során sokat adott nekünk. Mi mást is adhatnánk köszönetképpen,
mint abból egy keveset, amink van. Érezhette mindenki, hogy Marika élete
utolsó szakaszának legfontosabb célja a Tájház megvalósulása volt. Sok-
szor beszélt elképzeléseirõl: az épület kialakítása után (ami magában is ha-
talmas feladat) a Tájházat megtölti élettel, udvarába kicsiket és nagyokat

csalogat, népi csoportokat
éleszt fel, és újakat segít élettér-
hez.  A cél nemes, ha folytatjuk
elképzeléseit: hûek vagyunk
hozzá. Adományainkkal hozzá-
járulhatunk álmai megvalósulá-
sához. Köszönet érte!
Marika búcsúztatásán is példát
mutatott számunkra. Példa?
Igen! Hiszen nemcsak Mariká-
nak és családjának, hanem
mindenki másnak is lehetõsége
van arra, hogy végakaratát ily
módon fejezze ki. Nem feltétle-
nül egy alapítványt támogatva!

Lehet bármely más célra is gondolni: például karitatív célra, rákos bete-
gek javára, vagy éppen árvízkárosultak megsegítésére. Amikor oly szüksé-
ge van sokaknak, egyéneknek és közösségeknek az anyagi segítségre, el-
gondolkodtató, hogy helyesen gyászolunk, helyesen nyilvánítjuk-e ki min-
den esetben kegyeletünket a temetések alkalmával. 
Marika életének példáját éppen úgy, mint e földi világból való búcsúzásá-
nak emlékét mindenkinek figyelmébe ajánlom! Hiszen semmit sem vihe-
tünk magunkkal. Hát segítsük az itt maradottakat!

Bajkai Andrásné
Szada önkormányzati képviselõ

Kegyeleti Bizottság tagja

FFOOLLYYTTAATTÓÓDDIIKK  
A  K E R É K P Á R Ú T  É P Í T É S E

A Mogyoródra vezetõ közút bal oldalán,
a Vasút utca és az Ipari Park között to-
vább folytatódik a kerékpárút építése,
amely munkát 2009. július végéig szeret-
nénk befejezni. 

Az új közvilágítás kialakításra került, az
elektromos vezetékek oszlopai szükség
szerint át lettek helyezve. Kialakult az 1,3
km hosszú kerékpárút végleges nyomvo-
nala, amelynek jórésze már burkolatot is
kapott. Folyamatosan dolgoznak az út
melletti árok kiépítésén, amely a nyom-
vonaltól függõen helyenként burkolatot
kap, máshol lefedésre kerül. A munka vé-
gén egy kerékpáros pihenõt is megépí-
tünk, majd a kerékpárút mentén fákat ül-
tetünk.

A kerékpárút építése az Új Magyarország
Nemzeti Fejlesztési Terv részeként megva-
lósuló Közép-Magyarországi Régió Operatív
Program keretében csaknem 60 millió fo-
rint vissza nem térítendõ támogatással
valósul meg. 

A projekt aktuális információit rendsze-
resen megjelentetjük a www.szada.hu/ke-
rekparut honlapon is, de ügyfélfogadási
idõben az önkormányzat jegyzõje és mû-
szaki irodája is áll szíves rendelkezésükre.

Morvai Balázs
projektmenedzser
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2009. július elején a Magyar Élelmiszerbank
jóvoltából mintegy 250 család (460 fõ) kö-
zött 5 tonna tartós élelmiszert oszthattak
szét a családsegítõ Szolgálat munkatártasai.

Azt, hogy ebbõl az adományból kik ré-
szesülhettek, azt a fent nevezett adomá-
nyozó határozta meg több kategóriában.
Elsõsorban gyermekek részesülhettek az
adományból, különös tekintettel a szün-
idõre, a szülõkre háruló terheket figye-
lembe véve, hiszen ilyenkor a szülõkre
sokkal nagyobb teher hárul mind a gyer-
mekek felügyeletét illetõen, mind pedig 
a mindennapi élelmezésüket illetõen.

Az adományozó a következõ kategóriákat
határozta meg:
■ Hátrányos helyzetû gyermekek
■ Nagycsaládosok
■ Gyermekeiket egyedül nevelõ szülõk
■ Munkanélküliek
■ Nagy hitellel, megemelkedett törlesztõ 

részlettel rendelkezõk
■ Fennmaradó részben nyugdíjasok.

Bármennyire szerettünk is volna, a sza-
bott keretek miatt nem tudtunk minden
szadai családnak, illetve lakosnak eljut-
tatni ebbõl az élelmiszeradományból.

Azonban ígéretünk van arra, hogy szep-
tember hónapban ismét részesülhetünk
adományban.

Igyekszünk ebbõl az adományokból
azoknak juttatni, akik most valamilyen
ok miatt kimaradtak.

Kérjük Önöket, hogy akiknek tudomá-
suk van olyan lakótársukról, akinek segít-
séget nyújthatnánk ilyen élelmiszercso-
maggal, azt kérjük, hogy névvel, címmel
jelezzék szolgálatunknál.

Köszönettel: 
Családsegítõ Szolgálat munkatársai

J E L E N T É S
AZ M31 AUTÓPÁLYA GÖDÖLLÕ-M0
ÁTKÖTÉS KIVITELEZÉSÉNEK 
2009. JÚNIUS HAVI HELYZETÉRÕL

Az M31 autópálya 12,4 km-es szakaszának
építési munkálatai az elõzetes terveknek meg-
felelõen haladnak.

A fõpálya burkolati alaprétege 75-80 %-ban
elkészült. A teljes szakaszon folyamatosan, jó
ütemben történik a közmûkiváltások és a vé-
dõcsövek elhelyezése. Június
elején megtörtént a beton
pályaszerkezet próba beépí-
tése. 

Az autósok továbbra is a 3-as fõközlekedési út
ideiglenes, új nyomvonalán haladhattak, a gö-
döllõi HÉV is az ideiglenes nyomvonalon közle-
kedett. Az M3-as gödöllõi csomópontjának au-
gusztus 1-jei ideiglenes forgalomba helyezésé-
hez nagy ütemben folynak a munkálatok. Meg-
kezdõdtek az aszfaltburkolat-építési munkák is.

A gödöllõi forgalmi csomópontban nem
csak út-, hanem hídépítési munkálatok is zaj-
lanak, melyek egy része szintén érinti az autó-
sokat. Az itt épülõ híd szerkezetének nagy ré-
sze elkészült, lassan indulnak a betonozási
munkálatok. Az ún. HÉV-híd alapozása meg-
történt, körülbelül 2 hónap múlva készül el
teljesen a mûtárgy.

Július hónap folyamán több forgalmirend-
változással járó munka is várható. Az egyik
híd gerendázási munkálatai miatt a Forma 1
után részleges elterelések, sávlezárások lesz-
nek a gödöllõi csomópontnál. Az itt épülõ új
felüljáró hídjának gerendázása során hétköz-
nap éjszaka akár teljes M3-as autópálya-zárás-
ra is sor kerülhet. A kivitelezõ igyekszik a lehe-
tõ legkevesebb kellemetlenséggel járó idõ-
pontban és a lehetõ leggyorsabban elvégezni 
a teljes útzárat igénylõ munkákat és a forgal-
mirend-változásról folyamatosan értesíti a la-
kosságot.

Üdvözlettel,
Fazakas Orsolya

kommunikációs vezetõ

Szada Község Önkormányzat Polgármesteri Hivatal
a köztisztviselõk jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. Törvény 10. § (1) bekezdése alap-

ján pályázatot hirdet Szada Község Önkormányzat Polgármesteri Hivatal Pénzügyi 

és Adó Osztály PÉNZÜGYI OSZTÁLYVEZETÕ munkakör 

betöltésére

A közszolgálati jogviszony idõtartama:Határozatlan idejû közszolgálati jogviszony
Foglalkoztatás jellege: Teljes munkaidõ
A vezetõi megbízás idõtartama: A vezetõi megbízás határozatlan idõre szól.
A munkavégzés helye: Pest megye – Szada, Dózsa György u. 88.
Ellátandó feladatok: Áht. Annak a végrehajtási rendeleteiben foglaltak.
A munkakörhöz tartozó fõbb tevékenységi körök: A pénzügyi és adó szakterület irányítása.
A költségvetési gazdálkodás könyvelés irányítása, testületi elõterjesztések elkészítése,
(éves, féléves, háromnegyed éves beszámolók készítése, éves költségvetés, tervkoncep-
ció önálló elõkészítése). Részben önállóan gazdálkodó intézmények pénzügyi munká-
jának segítése.

A munkakör betöltõje irányítása alá tartozó szervezeti egységek megnevezése:
Adó csoport-könyvelõ-pénzügyi csoport
Az irányítása alá tartozó személyek száma: 6 fõ
Jogállás, illetmény és juttatások: A jogállásra, az illetmény megállapítására és a juttatások-
ra a köztisztviselõk jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. Törvény rendelkezései az irány-
adók.
Pályázati feltételek: magyar állampolgárság, cselekvõképesség, büntetlen elõélet,
felsõfokú képesítés (költségvetési)
Az Államháztartás költségvetésben szerzett tapasztalat. Legalább 1-3 év vezetõi tapasz-
talat. Felhasználói szintû MS Office (irodai alkalmazások)

A pályázat elbírálásánál elõnyt jelent: Az önkormányzatnál, költségvetésben szerzett jár-
tasság, illetve gyakorlat, vezetõi tapasztalat, közigazgatási alap, és szakvizsga megléte.
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: Vezetõi program, szakmai önéletrajz,
3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, végzettséget tanúsító okiratok hiteles
másolata, nyilatkozat arról, hogy a pályázati anyagba az elbírálók betekinthetnek.
A munkakör betölthetõségének idõpontja: A munkakör legkorábban 2009. augusztus 01.
napjától tölthetõ be.
A pályázat benyújtásának határideje: 2009. július 25.
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Jámbor Lajos jegyzõ nyújt, a
06-28-405-181 telefonszámon.
A pályázat benyújtásának módja: Postai úton, a pályázatnak a Szada Község Önkormány-
zat Polgármesteri Hivatal címére történõ megküldésével (2111 Szada, Dózsa György út
88.). Kérjük a borítékon feltünteti a munkakör megnevezését: „pénzügyi osztályveze-
tõ”
A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: A pályázó személyes meghall-
gatása után.
A pályázat elbírálásának határideje: 2009. július 30.

A Magyar Élelmiszerbank Egyesület adománya Szada lakosságának
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Jótanácsok Szõlõ-Gyümölcs
termesztõknek

Gyümölcs-szõlõ termelés nö-
vényvédelmének zárás elõtti
szakaszához érkeztünk, azon-
ban még nem lazíthatunk az
éberségünkön, a kórokozók és
kártevõk még ilyenkor is tá-
madnak. Készülnek az áttele-
lésre, ezért minden erejüket
összeadva még egy támadást
intéznek a növények ellen.

MÁLNA: A vesszõfoltossá-
gok és a vesszõ szúnyog ellen
védeni kell az ültetvényt. 

A  vesszõfoltosságok ellenszeres készítményeket pl.: Kocide
2000, Rézoxiklorid 50 WP vagy Fungurán-OH-val permetez-
zünk és tegyünk hozzá Talstár 10 EC-t a vesszõszúnyog ellen, ezt
20-a körül ismételjük meg. 

SZAMÓCA: A sodrómolyok, atkák, levéldarázs és levélfoltossá-
gok ellen kell védekezni. Levélfoltosságok ellen a Dithane DG
Neo-Tec-et az atkák ellen a Flumite 200-at a molyok és darazsak
ellen Talstár 10 EC-t használjunk.

SZILVA: Augusztusban lehulott molyos szilvákat szedjük össze,
ha van sertés etessük meg. Ha nincs akkor cefrézzük le, vagy
semmisítsük meg.

CSERESZNYE-MEGGY: Ha július végén nem védekeztünk a le-
vélfoltosság ellen akkor most tegyük meg 10 naponként kétszer
egymás után Dithane DG Neo-Tec-cel.

KÖRTE: Késõn érõ fajtákat védeni kell az almamoly és a vara-
sodástól. Varasodásra javaslom Dithane Neo-Tec-et. Almamoly-
ra pedig Dimilin 25 WP-t.

ALMA: Az almát augusztusban is kell védeni varasodás, liszt-
harmat, almamoly és atkák ellen. Lisztharmat és varasodásra
használhatjuk a Topas 100-at vagy Systhane Duplót, moly ellen
tegyünk hozz Nomolt 15 SC-t, ha az elõzõ hónapban nem volt
eredményes az atka elleni védelem, tegyünk még hozzá Flumite
200-at. Augusztus 20-a körül permetezzünk utoljára, itt a vara-
sodás, lisztharmat és almamoly ellen. A permetlébe tegyünk
Kocide 2000-et, Thiovit Jet-et és Nomolt 15 SC-t.

SZÕLÕ: Csemege szõlõre vigyázunk, érés elõtt 15-20 nappal
már ne permetezzünk. Borszõlõnél fontos a további növényvé-
delem. Védekezzünk a perenoszpóra ellen Polyram DF-el, 
a lisztharmat ellen pedig Thiovit Jet-tel. Augusztus 15-e után a
perenoszpórára használjuk a Kocide 2000-et, erõsebb fertõzés
esetén Curzate R-t, lisztharmatra Thiovit Jet-et, erõs fertõzés ese-
tén tegyünk hozzá Sythane Duplót. Ilyenkor felléphet a szürke
rothadás a permetléhez keverjünk Teldor 500 SC. Ha esõs az idõ
akkor ezt a permetezést meg kell ismételni.

Ezennel köszönöm, hogy írásaimat elolvasták és a benne leírta-
kat termesztésük során hasznosították. A bor készítéséhez kívá-
nok sok erõt és odafigyelést, és jó hangulatot a finom nedû el-
fogyasztásához.

Czibere Imre

TRANS MOTORS KFT.
v á l l a l

konténeres szemét-, sitt-,
sóder-, homokszállítást

Gépi földmunkát, 
pincetömb kiemelést

Szada, Kossuth u 18/A

Tel.: (20) 9547-647
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Mint ismert,
az SE elnökét
négy évre vá-
lasztják, s az
idén májusban
Balázs Judit
m e g b í z at á s i
ideje lejárt. El-
nök asszony
már a közgyû-
lés kiírásakor
bejelentette,
hogy nagycsa-
ládos édes-
anyaként vala-
mint munka-

helyi elfoglaltságai miatt nem kívánja új-
ra jelöltetni magát, így mindenképpen új
elnököt kellett választani. A Jelölõ Bizott-
ság egyetlen személyre tett javaslatot, a
Labdarúgó Szakosztály egyik tagjára, az
irányító középpályás, 23 éves, Vrabély
Balázsra (az önkormányzati Szociális Bi-
zottság tagja), aki el is nyerte a többség
bizalmát.
Az új elnöktõl interjút kért a Szilas TV
–láthattuk a bejátszást a kábeltv-n –,
majd azt követõen a 2111 Szada nevében
is feltettük kérdéseinket!

Hogyan értékeli Vrabély Balázs azt, hogy
ennyire fiatalon választották meg egy ilyen
komoly társadalmi tisztségre? 
Nem számítottam arra, hogy engem sze-
retnének megválasztani, de örültem a
felkérésnek, mert megtiszteltetésnek ér-
zem. Bár fiatalabb vagyok, mint a szak-
osztályvezetõk, nem hiszem, hogy ez
bármilyen gondot okozna közöttünk.
Volt-e egyéb módosulás az SE elnökségében?
Egy szakosztályban, a kosárlabdásoknál
van új vezetõ, ahol elsõsorban egészség-

ügyi okokból történt váltás. Szakosztály-
vezetõink a következõk: 
Asztalitenisz Szakosztály – Kovács Tibor
Floorball Szakosztály – Horváth Ernõ
Kosárlabda Szakosztály – Eszes Géza
Labdarúgó Szakosztály – Marinov László
Lovas Szakosztály – Czapp Béla
Természetjáró Szakosztály – Unger
Róbertné
Tömegsport Szakosztály – Unger Róbert
Milyen tervekkel vágnak bele az új ciklusba?
Az elnökség hamarosan összeül egy hely-
zetelemzéshez és új célok megfogalma-
zásához. A legfontosabb célunkat azon-
ban már most elmondhatom, ez az anya-
gi háttér megteremtése. Legfõbb támoga-
tónk az önkormányzat - köszönjük, hogy
évrõl évre számíthatunk a segítségükre -,
de a közüzemi számlák befizetés fel-
emészti a tõlük kapott összeget. Így lét-
szükséglet, hogy további támogatókat
szerezzünk. Folytatni kívánjuk az eddig
is mûködõ hagyományokat és sport ren-
dezvényeinket, de színesebb és több
programmal szeretnénk bevonni Szada
lakosságát az egészséges életmódba, a
sportba.

Már két évvel ezelõtt bevette az Egyesü-
let a tevékenység-jegyzékébe a marketing
feladatokat, hogy a támogatásokat hirde-
tési számlákkal fogadni tudjuk. E célból
fel szeretnénk keresni a környékbeli cé-
geket, akiknek a támogatásuk fejében
reklám lehetõséget tudunk biztosítani,
feliratokkal, táblákkal, mezen szerepelte-
tett nevekkel, logókkal, weblapon törté-
nõ feltüntetésekkel stb. 
Milyen létesítményekkel gazdálkodik az SE?
Saját létesítményünk nincsen. Önkor-
mányzati tulajdon elsõsorban a sportpá-
lya és a hozzátartozó öltözõ-büfé épület,
amibõl most a füves pálya szorul felújí-

tásra. Emellett
büszkék vagyunk a
szõlõhegyi és a do-
bogói pályára is,
melyet az egyesület
tart fent, és amelye-
ken tömegsport
foglalkozások zaj-
lanak. Ezen túl az
iskola tornatermét
használják a kosa-
rasaink és a ping-
pongosok. A Lovas
S z a ko s z t á l y n a k
egyenlõre nincs
önálló tere, talán a
közeljövõben ez is
rendezõdik.
Mivel még nem volt
alkalma a többi szak-

osztály életét alaposabban megismerni, a
labdarúgók helyzetérõl kérünk egy rövid be-
számolót!
Három edzõnk irányítása mellett folyik 
a munka, a felnõtt csapatot Riesz György,
a fiatalokat Marinov Zoltán, a kölyök csa-
patot Andi Zsolt edzi. Különösen a ki-
csikre vagyunk büszkék, akik bajnoksá-
got és kupákat nyertek, s akiket már ret-
tegnek az ellenfeleik. 
Lezajlott a Kispályás Bajnokság, amely a
Szõlõhegyrõl indult, de a meccseket már
a Sportpályán játszottuk. A Tömegsport
Szakosztály szervezésében bonyolítottuk
le ezt a jelentõs létszámot megmozgató,
15 fordulóból álló vetélkedést. Én is ját-
szottam az Universal csapatban.
Mi várható a felnõtt csapatnál a továbbiak-
ban?
Nagyszerû csapatunk van, amelyiket egy-
ben akarunk tartani és a következõ baj-
nokságot meg is akarjuk nyerni, Pest me-
gye III. osztályának Gödöllõi csoportjá-
ban.

Ebben a bajnokságban is végezhettünk
volna elõkelõbb helyen. A nehéz mérkõ-
zéseket majdnem mind hoztuk, a tavaszi
pontjaink alapján akár dobogósok lehet-
tünk volna. Elsõsorban a koncentráció-
ban kell erõsödnünk ahhoz, hogy elsõk
lehessünk.

A közel jövõben szeretnék a többi
szakosztály életérõl is részletesebben be-
számolni. 
Mivel foglalkozik Ön, amikor nem sportol?
Tanulok a Szent István Egyetem Gazda-
ság- és Társadalomtudományi Karán, in-
formatikus és szakigazgatási agrármér-
nök szakon, Gödöllõn. Decemberben ál-
lamvizsgázom, és majd folytatom a ta-
nulmányaimat a mesterképzésen. Továb-
bá tagja vagyok a Gazdaság- és Társada-
lomtudományi Kar Hallgatói Önkor-
mányzatának. 

Itt szeretnék kitérni és személyesen is
elbúcsúzni Cziberéné Szító Marikától,
aki az iskolában a magyartanárom volt.
Rendkívül sokat köszönhetek neki. Maci-
ka nénit mindenki szerette. Az õ hatásá-
ra kezdtünk néptáncolni, betlehemezni,
népi játékokat megismerni. Az Õ érdeme
volt az is, hogy a csoportunk elõadhatta a
betlehemes játékát az Országházban.
Nem csak velünk foglalkozott a rá jellem-
zõ lelkesedéssel, hanem az egész
Szadával.

Elnök úrnak és a Szada SE-nek nagyon sike-
res négy évet kívánunk!

lejegyezte: Windhager Károly

Vrabély Balázs a Szada SE elnöke
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Az õszi forduló el-
sõ fele nem telje-
sen az elképzelése-
ink szerint alakult,
de a tél közeledté-
vel két magasabb
osztályban futbal-
lozó csapat kiveré-
sével a kupából il-

letve egy 8 meccses veretlenségi sorozat-
tal feledtettük szurkolóinkat az egy kicsit
szomorúbb emlékektõl.
Egy nagyon jó téli felkészülés után egy

remek tavaszi szezont produkáltunk,
amit talán az ír le a legjobban, hogy a ta-
vaszi idény során mi kaptuk a legkeve-
sebb gólt.
A focinak és az együtt töltött idõnek kö-
szönhetõen egy nagyon jó társasággá ko-
vácsolódtunk, mely szintén hozzájárult a
jó eredményekhez.
Szeretném megköszönni a CSAPATNAK
az egészéves teljesítményét, azt hiszem,
hogy külön büszkeséggel tölthet el ben-
nünket, hogy a csapat majd 90%-a szadai
lakos.

A jövõ évi terveink között szerepel
–néhány új játékossal- a dobogós helyek
egyikének megszerzése, de nagy álmunk
a bajnoki cím elnyerése.
Szeretném megköszönni Andi Zsoltnak
az utánpótlás edzõjének, Molnár Attilá-
nak illetve a sportegyesület tagjainak a se-
gítséget.
Végül, de nem utolsó sorban köszönjük
– az újra számos- szurkolótáborunknak
kitartó támogatását és lelkes szurkolását.

Riesz György

2008-2009-es idényben három korosztá-
lyunk indult különbözõ szervezésû baj-
nokságokban,  U-15-ös korosztály VABU
VKLSZ U-16-os, még U-11-es és az U-9-es
korosztály a GKLSZ bajnokságában. Csa-
pataink ebben az idényben remekül
magállták a helyüket a bajnokságaikban.
Különösen dicséret illeti az 15-ös és az U-
9-es korosztályunkat, mert az U-15-ösök
egyével idõsebb korosztályban a negye-
dik helyezést érték el, úgy, hogy az utolsó

mérkõzésen dõlt el a helyezésük, ha
megverték volna a Mogyoródot, akkor
nem negyedikek, hanem másodikak le-
hettek volna, de így is büszkék lehetünk
rájuk. Az U-9-sek pedig 7 csapatból BAJ-
NOKOK lettek. Aztán ne feledkezzünk
meg az U-11-esek teljesítménye is fan-
tasztikus, mert 13 csapatból harmadik
helyezést értek el. Itt szeretnék gratulálni
és köszönetet mondani Marinov Zoltán
edzõi munkájának. 

U-15-ös korosztály névsora: 
Horváth Norbert, Gyurkó Bence, Lukács
Attila, Fekete Dániel, Pákai Gábor, Szûcs
Kristóf, Nagy Péter, Nagy Gergely, Terdik
Péter, Soulavy Péter, Dömök Ádám, Sza-
bó Benedek, Terdik Róbert, Zabó Ottó,
Wágner Dávid, Papp Richard, Hümpfner
Dániel,Zajec Vladiszlav, Vas Balázs,
Edzõ: Andi Zsolt.

Szada SE. Labdarúgó felnõtt csapatának
idényvégi értékelése (2008-2009)

HAJRÁ SZADA, HAJRÁ FIÚK, LÁNYOK!!!!!!

Szada SE. Labdarúgó utánpótlás eredményei 

U-9-es korosztály U-11-es korosztály. A képről nyaralás végett hiányzik: Kaján Máté 
és Jancsó Dávid.
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RENDKÍVÜLI BEFEKTETÉS!!!
Veresegyházon, a Triangolóval szemben, 
ipari területen 

9000 m2-es földterület
1000 m2-es csarnokkal
eladó.

Érdeklődni lehet:
Orosz Rudolf  06-30-336-1745

06-20/946-1114
06-20/392-7071
www.orvitrans.hu

Szolgáltatásaink:
– gépi földmunka
– útépítés, javítás 
– konténeres sittszállítás
– konténer rendelés 
– ömlesztett áru szállítása és értékesítés 

(homok, sóder, kô, termôföld, trágya stb.)

Orvi-Trans Kft.

1. Augusztus 6-án, csütörtökön este 7 órakor ismét jótékonysági
vendégszereplése lesz Szadán a Roll Dance Budapest
Kerekesszékes Kombi Táncegyüttesnek a Székely Bertalan kert
szabadtéri színpadán (rossz idõ esetén pedig az iskola tornatermé-
ben). Belépõdíj nincs, adományokat elfogadunk az ÖRÖMHÍR tábor
javára. Minden érdeklõdõt szeretettel várunk! 

Ványi Tibor és Zákány Kata az együt-
tes alapító párosa már délután az
ÖRÖMHÍR tábor vendégei lesznek. A
táborban (Székely Bertalan kert sza-
badtéri színpadán vagy - rossz idõ ese-
tén – az iskola tornatermében) dél-
után 2 órakor lesz a programjuk. Szere-
tettel várjuk az általános iskola érdek-
lõdõ diákjait is! (Tibor és Kata május-
ban – az Esélyegyenlõség hete kereté-
ben – találkozott az iskola diákjainak
nagy részével.) A belépés ide is díjta-
lan! 

2. Szeretettel hívunk mindenkit – korhatár nélkül – a keresztyén
filmklubba, ahol a BIBLIA címû filmsorozat keretében a követke-
zõ - bibliai hõsök életét feldolgozó – filmeket vetítjük: 

Július 29. szerda 19 óra:
Pál apostol utazásai

Augusztus 5. szerda 19 óra:
Dávid

Helyszín: 
A festõmûvész lakóháza

A filmek megtekintése díjtalan.

3./ Szeretettel hívunk mindenkit – korhatár nélkül – biblia-dráma
foglalkozásokra az alábbi idõpontokban: 

Július 29. szerda 17 óra
Téma: József élete

Augusztus 5. szerda 17 óra:
Téma: Nehémiás próféta élete

Augusztus 12. szerda 18 óra: 
Az Úr Jézus imádságai

Helyszín: 
A festõmûvész lakóháza

A biblia-dráma célja: a bibliai történetek és a bibliai személyek
jobb megismerése elsõsorban az érzések és a jellemvonások szintjén,
önismeret, mások megismerése, hasznos idõtöltés.

A részvétel díjtalan.

ÖRÖMHÍR Munkatársi Közösség

Nyári programok 
a Székely Bertalan kertben

MEGHÍVÓ(K)

Képek az Örömhír
táborból
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Együtt könnyebb!

Meggymag tábor 
2009.
Idén 2009. július 13-17-e között rendezte meg a Családsegítõ
Szolgálat, a már hagyományosnak mondható „Meggymag”
napközis táborát a 6-14 év közötti gyermekeknek. 
Idén mintegy 14 gyermek vehette birtokba a bázisként szolgáló
Családsegítõ szolgálat épületét.
Elmondhatjuk, hogy semmiben nem szenvedtünk hiányt!
A finom ebédek, uzsonnák minden nap az Idõsek nappali
klubjának tagjai serény közremûködésével készültek, de na-
gyon finom lángost sütöttek nekünk a Nyugdíjas klub tagjai is,
amit a hûsítõ fürdés után igazán nagyon jól esett fogyasztani.
Sokat játszottunk és kézmûveskedtünk is a „LADIK” ifjúsági
klub néhány tagjának segítségével.
A nagy melegben még birtokba vettük a veresegyházi uszoda
medencéjét, ellátogattunk a felújított Fõvárosi Állatkertbe, mo-
ziztunk Gödöllõn és a hetet a váci strand medencéjének part-
ján zártuk!
A szórakozás és hûsölés mellett igyekeztünk a magyar mellett
még más nemzetiségekkel, illetve kultúrájukkal is megismer-
kedni.
A résztvevõk és segítõk egyöntetû véleménye szerint, szép és
tartalmas hetet töltöttünk együtt!
Reméljük, jövõre újra együtt lehetünk!

Apátsági Bornapok 
és a IV. Egyházi és Világi
Borok Versenye
Meghívót kaptunk Mogyoródra az Apátsági Pincenapokra.
2009. június 27-28-ra. A meghívásnak eleget téve, tisztelettel 
a tagságunk sátorral, fõzéssel jelent meg. A lehetséges létszám-
mal képviseltük magunkat, így Szadát, valamint a szõlészeti
kiskert tulajdonosokat, mint egyesületet. Volt borverseny, ami
eredménnyel járt, a 136 bor közt a szadaiak 5 oklevelet hoztak
el boraikkal, Rimitin István, Paulovics László, Antal Jenõ és
Andrási István borászok.
Ezenkívül a bográcsban fõzött marhalábszárunk krumplival
dicséretet és oklevelet szerzett, fõszakácsunk Rimitin István és
segítõ jóvoltából. Így végül 6 db oklevéllel térhetett haza kis
közösségünk.
Sokan elismerõen nyilatkoztak a látványos sátrunkról, melyen
büszkén lengedezett a szadai zászló.
Ezúton is szeretném megköszönni az áldozatos segítõ szándé-
kú tagoknak a hozzáállásukat, de hiányoljuk azokat, akik nem
jöttek el velünk, pedig segítségre szükség lett volna.
Szeretném köszönteni a nyilvánosság elõtt, a tagság nevében
is Paulovics Lászlót névnapja alkalmából. Áldozatos munkáját
elismerve, legyen kedve és ereje hosszantartó cselekvésre.
Tisztelettel:

Hódos Sándor 
elnök

A borok elért pontszáma a versenyben

Cserszegi fűszeres Andrási István 2008 79
Ottonel muskotály Andrási István 2008 78,8
Vörös cuvée Antal Jenő 2008 78,6
Kékfrankos Romacsek István 2008 75,2
Ottonel muskotály Romacsek István 2008 69
Fehér Cuvée Andrási István 2008 67,4
Ottonel muskotály Paulovics László 2008 59
Cabernet franc Rimitin István 2006 47,8

Délelőttre állt a sátor, mi pedig megpihentünk

Délután a vidám forgatagban
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Szadaiak a Magyarok
Szövetsége által 
rendezett, július 11-i
Pest Megye Szala 
rendezvényen
Szadán 2009. május 8.-án tartott lakossági fórum után 
1 héttel megalakult a helyi Magyarok Szövetsége csoport
(máj.15.). A csoport elérhetõsége:msz.szada@gmail.com.
A csoport szinte azonnal munkának látott, mert Pest me-
gyében július 11.-ére kitûzték a megyegyûlés napját. 
A szervezési munkába egyre többen kapcsolódtak be,
ahogy az idõ haladt elõre. Mivel Gödöllõre esett a megye
választása, ezért még jobban igyekeztünk kitenni 
magunkért. 
Az egyik fõszervezõ is Szadáról került ki, s mellette a töb-
biek is sokat dolgoztak a Szala sikeréért.
A Szadaiak vállalták az elõadók és a rendezõk étellel 
való ellátását, kiszolgálását 3 napon keresztül.
Két bográcsban fõt az étel a hozzáértõ szakácsaink által.
Az egyik szadai lovasunk még egyéni lovas számot is be-
mutatót az egyéb munkái mellett. A Baranta bemutató-
ban is érdekeltek voltunk csakúgy, mint az események
megörökítésében. Veresegyházról is kaptunk segítséget
sátorban, elõadóban, egy 48-as ágyúban és huszárokban.
Gödöllõrõl a történelmi zászlókat a Magyar Nemzeti Lo-
bogó Társulat biztosította. Polgármesterünk egyedül kép-
viselte a megyei polgármestereket Szada színeiben. Leg-
alább mi Szadaiak elmondhattuk, hogy az elöljárónk
megtisztelte jelenlétével az áldozatos munkánkat, amit
ezért a rendezvényért sok magyar ember összehozott. 
A színvonalas rendezvényt több ezer ember látogatta
meg és adományaikkal támogatta annak megvalósulását.
Sikeres napot és életre szóló élményt kaptak azok, akik
kilátogattak az eseményekre. A Szent korona másolatá-
nak bemutatási ceremóniája magasztossá tette a Pest Me-
gyei Szalát. 
Már elkezdtük a felkészülést az augusztusi (21-23.) or-
szágos gyûlésre, ami Kunszentmiklós- Bösztörpusztán
lesz 3 napon keresztül. Ide is várunk minden kedves 
érdeklõdött!

Fazekas Ferenc

A nevéhez illõ színes. ,mindenféle fegyvernemben bõszen harcoló katonai ha-
gyományõrzõ kavalkád fogadta 2009. június 27-én, szombaton az idelátoga-
tókat, akik halált megvetõ bátorságot tanúságot téve több százan is lehettek.

Elõre 
Idõutazást élhettek át a hõs veresi és nem veresi, de hõs:) érdeklõdõk. 
Kezdetben vala a béke..:
Ezeréves táltos dobszó feszes ütemét kísérve zengett a férfiak és nõk varázsla-
tos hangja, ami leginkább a sámánok dalához hasonlított. Hogy honnan tud-
hatja a tudósító, hogy milyen a sámánok dala? Nos, sehonnan. Azaz minden-
honnan. Érezzük, érzékeljük, zsigereinkben van, felébred bennünk az õsi em-
lék, ha halljuk. 

(Akiben nem, az csak nem volt eléggé csöndben. Fizikailag és lelkileg is.)

De már vége is a révületnek, hisz kenyérlángos illatát hozza a szél, tönkölybú-
zás kenyérre kent juhtúró olvad a szánkban, kölessörrel öblítjük le, de van tö-
rökméz és négyszázért tíz deka karamella. Jó itt.

Hirtelen nyílzápor kerekedik pedig a meteorológusok csak zivatart jósoltak! A
sztyeppei nomád népek kaftánjában, fejükön az elmaradhatatlan kerek pré-
mes fejfedõvel hunok csapata mér csapást a Bokréta dûlõ-beli, szerencsére
céltáblákból álló ellenségre. 
A magyarok nyilaitól az sem menekül, aki sétálni indul: a dûlõnek nevezett
legelõ közepén a gyerekeket felajzott íjak várják. A kevésbé harciasak foltképe-
ket készíthetnek, linómetszettel ügyeskedhetnek, agyagozhatnak, bõrözhet-
nek. Van egy Tibor nevû fa-gyerekjáték-árus, aki Móra Ferenc könyvesboltosá-
hoz hasonlóan úgy látszik nem is eladni, hanem inkább játszani akar, a gye-
rekek nagy örömére. Szakadó esõben pörget, forgat, felhúz, hajít, sorba áll-
nak, nevetnek, versengenek, ügyeskednek – jókedvet erõsít vagy ad a gyerekek-
nek, számla és nyugta nélkül Vagyis van nyugta: a szülõknek nyugta van,
amíg õ leköti a háromtól 13-ig terjedõ korosztályt.
Ha megint jön, veszek tõle egy dugós puskát, ígérem. Pacifista létemre!

Még mindig jó itt.

A békés játékárustól térjünk vissza a harcmezõre!
A hunok után közben az Anjou -korba lépünk. Ehhez az õrbottyáni Salamon
Klub sárkányos lovagrendje lép fel, (ez a nevük vajon?) a hõségben tiszteletre-
méltó drót-fejvértet viselõénél csak a lenge öltözetû hastánosnõ vonzza job-
ban a tekinteteket.:))

A heroldok és lovagok csatája sok - sok drámai és mégtöbb vicces je-
lenet után egy sürgõs telefonhívás miatt ér véget talán. ld. fotó, csú-
csos süvegû udvarhölggyel:)))
Mátyás király udvarából érkezik egy furulyás, reneszánsz hangulatot
teremtve a fából tákolt, de világot jelentõ deszkákról tilinkózva:)
De kerekedik egy zivatar ismét, senkit nem zavar,sõt a karámból ki-
került lovasok még élvezik is. Mire eláll az esõ, már az 1848-s huszá-
rok toborzója hangzik. Trombita harsog, dob pereg..., aztán a tudó-
sító hazamegy.
Beszéljen a kép, F. Boglárka jóvoltából.
Ez a cikk nem jött volna létre, ha nincs a fõszervezõ, a sok-sok civilt,
nagyrészt lelkes apukát és anyukát tömörítõ Veresegyházi Katonai
Hagyományõrzõ Egyesület. Harcias üdvözletem innen a szomszéd
faluból kis és nagyfiaim nevében is! Köszönjük!

Farkasné Fülöp Hajnalka

Gyógy -  és  f r iss í tő  MASSZÁZS! Házhoz  is  megyek!  Te l . :  06 -20-290-8049

Fegyveres összecsapások
Veresegyházon
Ahol véget ér az út Veresegyházon, ott kezdõdik 
a beszédes nevû Bokréta – dûlõ

Fazekas Ferenc szadai szervező 
a TV kamera előtt



Hit válság
idején
2008 szeptemberében történt meg, hogy hivatalosan, a médiumban is
közzétéve bejelentették, hogy bekövetkezett a második világgazdasági vál-
ság. Azóta a válság külön internetes oldallal, televíziós mûsorral, reklám-
mal, prospektussal bír. Néha olyan érzésem van, mintha egy élõlényrõl
lenne szó. Rengeteg „szakértõt” hallhatunk nyilatkozni, „okosabbnál oko-

sabb” ötletekkel elõrukkolni, válságkezelni. A leg-
megdöbbentõbb számomra az a mondat volt,
ami egy népszerû üdítõ ital reklámjában hang-
zott el: „Mit mondanál valakinek, aki ezekben 
a nehéz idõkben születik?” Nos, igen. Az én elsõ
kicsi fiam éppen ezekben a „nehéz idõkben” szü-
letett meg erre a világra. Mit mondok majd neki,
ha, egy napon megáll elõttem a történelem tan-
könyvével a kezében és azt kérdezi, hogy anya, én
miért pont ekkor születtem, vagy milyen volt ez a
nehéz idõszak? A Jóisten tervében voltál, Õ tud-
ta, akarta, hogy ekkor szüless, és hogy milyen is
volt: nézõpont kérdése – válaszolom majd.
De mit is kezd egy keresztény ezzel a híres-neves
világgazdasági válsággal?
Elgondolkodik talán, hogy kinek is köszönhetõ
ez az egész. A válasz egyértelmû: saját emberi

gyöngeségünk, nagyzolásunk, nagyravágyásunk a kiváltója minden bi-
zonnyal. Mi jelenthet kiutat? Itt is egyedül a hit és semmi más. Hit abban,
hogy emberi módon, türelemmel vészeljük át, és nem hagyjuk, hogy tönk-
re tegye a kapcsolatainkat. Rádöbbenni arra, hogy az erkölcsi válság, amin
inkább változtatni kellene sokkal súlyosabb a gazdaságinál. Errõl a TV
nem fog beszélni. 
Az egyik leghíresebb internetes lexikon így fogalmazza meg a válság fogal-
mát: „ A 2008–2009-es gazdasági világválság a nagy gazdasági világválság
óta a legjelentõsebbnek tartott gazdasági válság, mely az õt megelõzõ glo-
bális pénzügyi válságýból alakult ki.” Én azonban egy másik fogalmat is
találtam rá: 
„ Reménységbõl élõk sokkal messzebbre látnak, szeretetbõl élõk sokkal
mélyebbre látnak, hitbõl élõk mindent más színben látnak.” /Lothar
Zenetti/

Dezsõ Balázsné Szekeres Alíz
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Rövid hírek
Sem a köztisztviselők, sem a közalkalmazottak nem kaptak
az idén jutalmat, mert az önkormányzat pénzügyi tartalékai
kimerültek az állami leosztó rendszer eredményeképpen.

A 20 %-os áfa 25 %-ra emelkedett, de ezt az 5 %-os áreme-
lést a hulladékszállításban Szada lakossága nem érzi meg,
mert ezt még az önkormányzat magára vállalta, így hulladék-
szállítás díja évközben nem változott.

A törvényi követelményeknek megfelelően a Szada Nova Kht
átalakult Szada Nova Nonprofit Kft-vé. A lakosság számára
ennek nincs következménye.

A község egyik elutasított pályázatát megfellebbezte az ön-
kormányzat és a bíráló bizottság el is fogadta az érvelésün-
ket, így ha megkésve is, de megkezdődhet a SZAK felújítá-
sa, emeletráépítése. A másik megfellebbezett pályázati ered-
ményt (a Margita térség útfejlesztése tárgyában) még nem
bírálták el.

Egyre látványosabban épül az M31 út, amely az M0-ás kör-
gyűrűt köti össze Gödöllőnél az M3-as autópályával. Az ötlet-
szerűen bővülő úthálózat miatt sok szükséges kapcsolódó
beruházás elmarad, ezért nemrégiben a XVI. kerületben tilta-
kozó gyűlést tartottak a lakosokra engedett jelentős zajárta-
lom miatt. Vécsey László polgármester is felszólalt, jelezve,
hogy Szadát és a többi Gödöllő és Vác közötti települést az
új M31-es út miatt hamarosan még fokozottabb közúti terhe-
lés éri majd. Ezt úgy lehetne elkerülni, ha kapcsolódóan
megépülne a Gödöllő – Vác közötti településeket elkerülő út.
Ennek azonban még a tervezése sem kezdődött meg!

Az M31-es út bekötése Gödöllőnél az M3 autópályába nem
megy gond nélkül. Június 21-én hajnalban a híd 28 méter
hosszú, előregyártott betongerendáinak beemelése közben
az egyik gerenda eltört, ráesett egy másikra, s azt is megron-
gálta. Halálos baleset szerencsére nem következett be, de 
a forgalomban óriási zavar támad.

Jó ütemben épül a Katolikus
egyház közösségi épülete, 
valamint az ÁMK étkezdéjének
tetőterében a tanterem-
kialakítás.
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Parlagfűirtás 
a Szőlőhegyen
Igazán nagy horderejû akcióba kezdett a
parlagfû irtási verseny kiírásának hatásá-
ra a Szõlõhegy közössége.
Amúgy is esedékes volt a Szõlõhegyi Sza-
badidõ Központ idei felújításának máso-
dik üteme (az elõzõ fordulóban helyreál-
lítottuk a mûanyag mászókát, tavaszi ta-
karítást végeztünk), így azt most összekö-
töttük a parlagfû irtással.

Kapát, kaszát, ge-
reblyét ragadtunk 
és megtisztítottuk
a területet. Kicsik
és nagyok egy-
aránt részt vettek
a munkában. Ka-
maszom lelkesen
takarította a jár-
dát, négyévesem
a vele egykorú tár-
sával söprögetett
a nagyokat is
megszégyení tõ
igyekezettel.

Idõs és fiatal közös erõvel tette rendbe 
a nyáron homokos kispályát, a rézsût, az
egész focipályát és a játszóteret, a járdát
és árkot.
Hogy a kaszáló, kapáló dolgos nép ne
maradjon étlen-szomjan, a szokásokhoz
híven hoztuk, ami akadt. Kávét, vizet,
fröccsnek valót az estebédhez. A tárcsán
igen finom „mindent bele” ételt készítet-
tünk.

A jó hangulatú, közösségépítõ, és test-
edzésnek sem utolsó nap mérlegeként
számos fotóval örökítettük meg a parlag-
fû-irtást, a gyûjteményt lemezen juttattuk
el a Polgármesteri Hivatalba az aláíróív
mellékleteként (fotók: Farkas Lilla).

A mentesítés napja: 2009 .06. 26.
A mentesített terület nagysága:

4.000 m2

Aláírások száma: 36

Az idei parlagfû irtási akcióról, a játszó-
térért folyó küzdelemrõl az oviban 
szereztem tudomást. A lehetõségekhez
képest népszerûsítettem az akciót
(www.napocska-csoport.shp.hu). Ami
egyáltalán nem áll távol a családtól
(szakmai érintettség és allergia elleni küz-
delem akción kívül is).

Dr. Farkas Anikó


